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Styrelsemöte med Getteröns Fiberförening hos Gert 2024 12 09 

Närvarande: Gert Bengtsson, Tomas Kaspersson, Andreas Friedrich och Thomas Träff. Frank 
Hallberg, Tommy Isaksson och Micael Lidmalm frånvarande. 

1. Gert Bengtsson öppnade mötet.

2. Val av sekreterare för mötet. Andreas Friedrich valdes

3. Val av justeringsman. Tomas Kaspersson valdes

4. Föregående mötes protokoll för godkännande. Protokollet godkändes.

5. Medlemsinformation. En medlem har överlåtit sitt hus till barnen. Vi får se till att ha rätt
uppgifter till dom. Det ena av de nya husen vid flygfältet har nu fiber indraget. De 22.000 kr
som vi tar för en nyanslutning verkar vara en rimlig kostnad jämfört med vad det kostar.
Även en ny inkoppling på Rävahallvägen har också tillkommit. Båda dessa hus ska vara på
nätet denna veckan. Vi väntar på mediaomvandlare från Zitius just nu.
Ingo kommer titta över avtalet med Zitius så vi vet vad som gäller vid ”efteranslutning” av
nya medlemmar.

6. Ekonomisk rapport.
3 efteranslutningar a 22.000 kr har tillkommit.

7. Teknik. Ledningskollen – Micael tar fram en framtidssäkrad mail adress som vi kan när vi
lägger in vårt nät i Ledningskollen så att styrelsen blir uppmärksammad när någon tänker
gräva på Getterön. Tommy är huvudkontakt person för Ledningskollen.
Kanske vi bör ta ett arbetsmöte snart så vi löser gamla punkter som den ovan?
Försäkring. Gert har tittat lite på olika paraplyföreningar för fiberföreningar där det finns
fördelaktiga försäkringar. Kan vara bästa lösningen även för oss? Gert fortsätter att kolla.

8. Hemsidan.

9. Övrigt. Bra med ett arbetsmöte nästa gång. Alla gamla pärmar finns nu i nodhuset på
hyllan.

10. Nästa möte måndag 24e Feb hos Gert kl 18.00

Sekreterare 

________________________ 

Andreas Friedrich 

 _____________________ 

Gert Bengtsson Protokoll 

Justerad 

______________________ 

Tomas Kaspersson


